
大量高品质的led风车灯

产品名称 大量高品质的led风车灯

公司名称 慈溪市周巷镇新茂电器厂

价格 8.00/套

规格参数 品牌:MJBB
材质:塑料
光源形式:LED

公司地址 暂无

联系电话 86-00062188318 13968235056

产品详情

品牌 MJBB 材质 塑料
光源形式 LED 电源形式 凤能转换
型号 MJ-011 功率 2.5w
颜色 白色 产地 慈溪周巷
适用范围 装饰品 工作电压 3.6v
工作寿命 3年 外形尺寸 13*2.5*2.5cm
箱装数量 200Pcs 贸易属性 外贸原单
产品类别 其他照明电筒

(1)产品材质：abs

（2）产品规格：13*2.5*2.5cm

（3）使用方法：定在汽车雨刮器上，不需要任何电源靠风力发电，时速每小时30公里就可发出彩色灯光

cixi zhouxiang xinmao electric appliances factory is integrating development and production together,specializes in
manufacturing all types of dynamo flashlights,hand flashlights, decorative style lights of automobile, the flashlight
which can supply power to phone and other small household appliance products.our company is located in the
beautiful bank of hangzhou bay - cixi city,our company is near shanghai,provided with convenient transportation and
favorable investment environment.our company was established in 2001 and have more than 9 years of experience in
handling dynamo flashlight.we hve introduced advanced technology and imported advanced equipment.

慈溪市周巷镇新茂电器厂座落在美丽富饶的杭州湾畔，全国百强县市工业发达的慈溪市周巷镇329国道边
.邻近在杭州湾跨海大桥,本公司专业生产手摇手电筒.汽车上装饰的风车灯.生产实力雄厚，产品外型大方
，款式多样，以高质量的产品，合理的价格远销美国、南美.欧洲等国家.欢迎国内外客户惠顾。
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